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Od 21:00 trwa w Riscone tradycyjna prezentacja zespołu przed nowym

sezonem. Obok piłkarzy nie zabrakło również Zemana, którego gorąco

przywitali kibice oraz całego sztabu trenerskiego. Kierownictwo

Giallorossich reprezentuje Franco Baldini.

 

Jako pierwszy oficjalne słowa do kibiców skierował Zdenek Zeman:

- Witam wszystkich. Chcę podziękować całej organizacji, co pozwala nam na jak

najlepszą pracę. Mamy nadzieję, że posłuży to w całym naszym sezonie i że dacie

nam nam impuls do dobrych występów.

 

Potem kilka oficjalnych słów do kibiców wygłosił również Franco Baldini:

- To wielka przyjemność być tutaj. To przyjemność dziękować wam za waszą

bliskość, nawet w okresie wakacji, gdy postanowiliście być blisko zespołu. Co do

reszty nie ma nic do dodania, wszyscy oczekujecie na fakty, nie na słowa. Pojawiło

się już zbyt wiele słów, nie popełnię błędu dodając kolejne. Od dziś do końca

mercato zrobimy co w naszej mocy, w dyskrecji i przyjmując krytykę, uzasadnioną w

tym momencie, ponieważ wielu spodziewa się kompletnego zespołu. Jestem

przekonany, że na koniec tak będzie, dziękuję wam wszystkim.
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